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DISKUSNÍ PŘÍSPĚVKY P-9 
 
Alice Valkárová 

Jsou určité náznaky toho, že se chystá do budoucna nová koncepce financování vědy v tom 

směru, že se zredukuje tzv. institucionální financování ve prospěch financování prostřed-

nictvím Grantové agentury. Měli bychom se zamyslet nad tím, zda něco takového opravdu 

chceme. Jestliže se k tomu nevyjádříme nyní, za několik let bude už možná pozdě. 


